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Protokół Nr XXII/08 
sesji Rady Miejskiej w Czempiniu  
odbytej w dniu 30 maja 2008 roku  

o godzinie 17.00 w Urzędzie Gminy w Czempiniu  
 

 
Obrady rozpoczęto w dniu 30 maja 2008 roku o godzinie 17.00. 
Obrady zakończono w dniu 30 maja 2008 roku o godzinie 19.45.  
W XXII sesji Rady Miejskiej udział wzięło 15 radnych. 
Ponadto, uczestniczyli w niej: 

• Burmistrz Gminy Czempiń - Dorota Krystyna Lew;  
• Zastępca Skarbnika Gminy Czempiń – Halina Łączna;   
• Radca prawny – Roman Hojan; 
• Radny Powiatu Kościańskiego – Bolesław Ratajczak;  
• Kierownik Posterunku Policji w Czempiniu – Dariusz Piotrowski;    
• Dyrektorzy Gminnych Jednostek Organizacyjnych, 
• Kierownicy Referatów Urzędu Gminy w Czempiniu,  
• Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli w Czempiniu, 
• Dziennikarze, 
• Mieszkańcy gminy Czempiń. 

 
Do punktu 1 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz w dniu 30 maja 2008 
roku o godzinie 17.00 otworzył XXII sesję Rady Miejskiej i po powitaniu radnych oraz gości 
oświadczył, Ŝe zgodnie z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz zaproponował, aby Rada 
Miejska w Czempiniu na sekretarza obrad XXII sesji powołała Wiceprzewodniczącego Rady 
Miejskiej w Czempiniu radnego Przemysława Sztukowskiego, który wyraził zgodę na 
pełnienie tej funkcji.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 14 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” powołała na sekretarza 
obrad XXII sesji Rady Miejskiej w Czempiniu radnego Przemysława 
Sztukowskiego.  
 

Do punktu 2 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe radni 
Rady Miejskiej w Czempiniu otrzymali porządek obrad XXII sesji. Do przedłoŜonego 
porządku obrad uwag nie wniesiono.  
 
Porządek obrad przedstawiał się w sposób następujący:  

1. Otwarcie obrad.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu XXI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu. 
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4. Interpelacje i zapytania radnych.  
5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr II/5/06 Rady Miejskiej w Czempiniu                 

z dnia  4 grudnia 2006 roku w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Gminy Czempiń.  
6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu gminy 

Czempiń na 2008 rok. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. / „Przebudowa 

ulic Gruszkowej i  śeromskiego, w tym sieć deszczowa, utwardzenie jezdni i budowa 
chodników”/ 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. / „ Opracowanie 
dokumentacji i budowa sali widowiskowo – sportowej przy Gimnazjum w Borowie”/. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wykazu wydatków, które nie 
wygasają z upływem 2007 roku.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego 
pracowników nie będących nauczycielami zatrudnionych w Gimnazjum im. prof. 
Stanisława Kielicha w Borowie oraz uzgodnienia wartości jednego punktu w złotych 
dla sporządzenia przez pracodawcę tabeli miesięcznych stawek wynagrodzenia 
zasadniczego pracowników.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego 
pracowników nie będących nauczycielami zatrudnionych w Szkole Podstawowej im. 
Bohaterów Westerplatte w Czempiniu oraz uzgodnienia wartości jednego punktu w 
złotych dla sporządzenia przez pracodawcę tabeli miesięcznych stawek 
wynagrodzenia zasadniczego pracowników.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego 
pracowników nie będących nauczycielami zatrudnionych w Szkole Podstawowej im. 
Józefa Wojciechowskiego w Borowie oraz uzgodnienia wartości jednego punktu w 
złotych dla sporządzenia przez pracodawcę tabeli miesięcznych stawek 
wynagrodzenia zasadniczego pracowników.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego 
pracowników nie będących nauczycielami zatrudnionych w Szkole Podstawowej im. 
hm. Floriana Marciniaka w Starym Gołębinie oraz uzgodnienia wartości jednego 
punktu w złotych dla sporządzenia przez pracodawcę tabeli miesięcznych stawek 
wynagrodzenia zasadniczego pracowników.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego 
pracowników nie będących nauczycielami zatrudnionych w Szkole Podstawowej w 
Głuchowie oraz uzgodnienia wartości jednego punktu w złotych dla sporządzenia 
przez pracodawcę tabeli miesięcznych stawek wynagrodzenia zasadniczego 
pracowników.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego 
pracowników nie będących nauczycielami zatrudnionych w Przedszkolu 
Samorządowym w Czempiniu oraz uzgodnienia wartości jednego punktu w złotych 
dla sporządzenia przez pracodawcę tabeli miesięcznych stawek wynagrodzenia 
zasadniczego pracowników.  

16. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie ustalenia wysokości najniŜszego 
wynagrodzenia zasadniczego pracowników zatrudnionych w Zakładzie Gospodarki 
Komunalnej w Czempiniu oraz porozumienia odnośnie ustalenia wartości jednego 
punktu w złotych dla sporządzenia przez pracodawcę tabeli miesięcznych stawek 
wynagrodzenia zasadniczego pracowników. 

17. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały  w sprawie  ustalenia wysokości najniŜszego  
wynagrodzenia zasadniczego pracowników  zatrudnionych w Ośrodku Pomocy 
Społecznej w Czempiniu oraz porozumienia odnośnie ustalenia wartości jednego 
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punktu w złotych dla sporządzenia przez pracodawcę tabeli miesięcznych stawek 
wynagrodzenia zasadniczego pracowników.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia opinii dotyczącej budowy drogi dojazdowej 
do gruntów rolnych przy dofinansowaniu ze środków Funduszu Ochrony Gruntów 
Rolnych.  

19. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia słuŜebności gruntowej na nieruchomości                      
w Borowie.   

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zbycie nieruchomości 
niezabudowanej.  

21. Podjęcie uchwały w sprawie aneksu nr 3 do porozumienia międzygminnego z dnia                      
7 grudnia 2004 w sprawie powierzenia gminie Śrem zadania związanego z 
prowadzeniem schroniska dla bezdomnych zwierząt i ochroną przed bezdomnymi 
zwierzętami, polegającego na rozbudowie i eksploatacji międzygminnego schroniska 
dla bezdomnych zwierząt w Gaju.  

22. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu 
Gostyńskiego w sprawie likwidacji Oddziału dla Przewlekle Chorych w Poniecu. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania Honorowego Obywatelstwa Gminy Czempiń 
Pani Klarze Molnarne Sipos.  

24. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania Honorowego Obywatelstwa Gminy Czempiń 
Panu Krisztinowi N. László.  

25. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania Medalu „Za zasługi dla Ziemi Czempińskiej” 
Pani Genowefie Krawiec.  

26. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania Medalu „Za zasługi dla Ziemi Czempińskiej” 
Panu Mieczysławowi Wagnerowi.  

27. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Czempiń w okresie międzysesyjnym.  
28. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu z działalności                   

w okresie międzysesyjnym.  
29. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  
30. Wolne głosy i wnioski.  
31. Zakończenie sesji.  

 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie przyjęła 
powyŜszy porządek obrad XXII sesji Rady Miejskiej w Czempiniu.  

 
Do punktu 3 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz poinformował 
zebranych, Ŝe zapoznał się z protokołem z XXI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu i uznał, Ŝe 
jest on zgodny z przebiegiem sesji Rady Miejskiej w Czempiniu.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  Czempiniu radny Przemysław Sztukowski nadzorujący 
sporządzenie protokołu z XXI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu, po zapoznaniu się                    
z protokołem, uznał, Ŝe jego treść jest zgodna z przebiegiem XXI sesji Rady Miejskiej                  
w Czempiniu i wniósł o przyjęcie go bez odczytania.   
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych jednogłośnie przyjęła protokół 
z XXI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu odbytej w dniu 25 kwietnia 2008 roku.  

 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew oraz Przewodniczący Rady Miejskiej w 
Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz złoŜyli podziękowanie za współpracę i Ŝyczenia 
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przechodzącemu na emeryturę Kierownikowi Ośrodka Pomocy Społecznej w Czempiniu 
Bernardowi Fliegerowi. 
 
Do punktu 4 porządku obrad: 
 
Interpelacje i zapytania zgłosiło 10 radnych: 

1. Radny Aleksander Wieliński w sprawach: 
� dokonania naprawy zapadniętej studzienki kanalizacyjnej na ulicy Prusa                      

w Czempiniu, na wysokości posesji Pani Bąkowskiej; 
� dokonanie naprawy lampy przy ulicy Śremskiej w Czempiniu – została 

uszkodzona podczas wichury przez połamane gałęzie drzewa; 
� spowodowanie wykoszenia traw i samosiejek przy drodze wojewódzkiej Czempiń 

– Śrem; 
2. Radny Jerzy KrzyŜostaniak w sprawach: 

� przypomniał, Ŝe dnia 27 lutego 2008 roku na XIX sesji prosił w interpelacji              
o przycięcie krzewów, które wyrastają na pas jezdni na drodze powiatowej 
Borowo – Czempiń; do dnia dzisiejszego tego nie zrobiono; dzisiaj na tej 
drodze te niewycięte krzewy wraz z prawie „metrową” trawą tworzą „tunel”, 
który utrudnia widoczność oraz ogranicza szerokość pasa jezdni. Radny Jerzy 
KrzyŜostaniak poprosił o pilne zajęcie się tą sprawą, gdyŜ jego telefony w tej 
sprawie do zarządu dróg w Kościanie pozostają bez echa;  

� posprzątania wyciętych samosiejek na poboczu drogi Borowo – Gorzyczki – 
po wycięciu do dnia dzisiejszego te krzewy są nieposprzątane i wrastają                  
w wysoką trawę; 

3. Radny Piotr Wojciechowski w sprawach: 
� interpelacji złoŜonej podczas poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Czempiniu  

w sprawie wyrw w skrzyŜowaniach dróg gminnych i powiatowych z drogą 
wojewódzką nr 5 – radny Piotr Wojciechowski wskazał, Ŝe został źle 
zrozumiany, pomimo, Ŝe kwestię tę wyjaśniał równieŜ telefonicznie                         
z pracownikiem Urzędu Gminy w Czempiniu; Radny Piotr Wojciechowski 
wskazał, Ŝe interpelacja ta została przekazana do Generalnej Dyrekcji Dróg 
Krajowych i Autostrad, niezgodnie z adresatem, poniewaŜ wyrwy te nie 
znajdują się w drodze krajowej, ale w gminnych i powiatowych. Zdaniem 
radnego Piotra Wojciechowskiego, w momencie, kiedy są wątpliwości, co do 
składanych interpelacji, pracownik Urzędu Gminy w Czempiniu powinien 
udać się w teren i dokonać wizji;  

� interpelacji w sprawie oznakowania dróg wjazdowych do Czempinia od strony 
Głuchowa – przy przejeździe kolejowym jest znak 2,5 tony, tymczasem 
większość samochodów jest juŜ o większej masie i takie oznakowanie zmusza 
do łamania przepisów ruchu drogowego; Radny Piotr Wojciechowski wskazał, 
Ŝe absurdem jest, Ŝe ulicą Towarową mogą jeździć samochody tupu TIR i nie 
ma tam ograniczenia w ruchu pojazdów do 2,5 tony. Zdaniem radnego Piotra 
Wojciechowskiego oznakowanie powinno zostać zmienione.  

4. Radny Stanisław Owsianny w sprawie wyczyszczenia studzienek burzowych na 
osiedlu Kościańskie Przedmieście w Czempiniu; poniewaŜ po otwarciu studzienek 
okazuje się, Ŝe są one do połowy zasypane piaskiem, tymczasem od czasu ich 
załoŜenia przed piętnastoma laty nie były czyszczone;  

5. Radny Maciej Głochowiak w sprawach:  
���� wyczyszczenia chodnika Piotrkowice – Czempiń – chodnik zarasta, co 

powoduje zwęŜenie przejścia;  
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���� oznaczenia przejścia dla pieszych w Jasieniu przy przystanku po wybudowaniu 
chodnika do wiaty przystankowej, co pozwoli na wprowadzenie takiego 
oznaczenia;  

���� zabezpieczenia budynku po byłej spółdzielni w Jasieniu, który jest w trakcie 
rozbiórki; udzielenia odpowiedzi na pytanie, jakie będzie przeznaczenie tych 
budynków;  

���� przycięcia Ŝywopłotów w miejscowości Jasień;   
6. Radny Władysław Matysiak w sprawach: 

� sposobu traktowania petentów przez Starostwo powiatowe w Kościanie – 
Wydział Komunikacji i Dróg – ul. Gostyńska – nie sposób jest zarejestrować 
lub wyrejestrować pojazd w godzinach pracy urzędu, chyba, Ŝe przybędzie się 
do niego o godzinie piątej rano lub wcześniej w celu otrzymania numeru; 
Radny Władysław Matysiak zaŜądał odpowiedzi, kiedy w dobie 
komputeryzacji i bezrobocia nastąpi właściwe traktowanie petentów                        
i poszanowanie ich czasu;  

� spowodowania wcześniejszego zapalania się oświetlenia ulicznego w okręgu 
nr 12;  

� spowodowanie przycięcia trawy na poboczach drogi nr 311;      
7. Radny Jacek Jaśkowiak w sprawach: 

� dokonania remontu cząstkowego drogi powiatowej na odcinku Piotrowo – 
Pierwsze – Maruszkowo – Modrze;  

�  wykoszenia trawy – wycięcia krzewów i podcięcia konarów drzew w lasku – 
parku w Piotrowie Pierwszym w miarę moŜliwości dostępnych środków;  

8.  Radny Krzysztof Giemza w sprawach:  
� rozwiązania problemu parkowania na terenie miasta Czempinia; szczególnie  

w dni targowe – w soboty;   
� udzielenia odpowiedzi na pytanie, jak daleko jest tworzenie bazy danych 

umów dotyczących wywozu nieczystości stałych i płynnych; od kiedy system 
ten zacznie działać; 

9. Radny Wojciech Adamski poprosił, aby odpowiedzi na wszystkie interpelacje                   
i wnioski radnych były przedstawiane na piśmie w momencie ich wykonania. Radny 
Wojciech Adamski wskazał, Ŝe sama informacja o przekazaniu interpelacji do 
załatwienia jest dla radnych niewystarczająca, poniewaŜ na kilkanaście przypadków 
przekazywania interpelacji załatwionych jest faktycznie kilka.     

10. Radny Włodzimierz Kuciak zawnioskował o ponowienie wystąpienia do PKP                     
w sprawie utrzymania podstawowych zasad estetyki, bezpieczeństwa i uŜyteczności 
obiektów w obszarach uŜytkowanych przez PKP, jak równieŜ w bezpośrednim 
sąsiedztwie.  

 
Do punktu 5 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr II/5/06 Rady Miejskiej w Czempiniu                 
z dnia 4 grudnia 2006 roku w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Gminy Czempiń 
przedstawionej wraz z uzasadnieniem przez Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej                      
w Czempiniu radnego Przemysława Sztukowskiego uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 13 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się” podj ęła uchwałę                
Nr XXII/118/08 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 30 maja 2008 roku 
zmieniającą uchwałę Nr II/5/06 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia  4 grudnia 
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2006 roku w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Gminy Czempiń przedstawioną 
wraz z uzasadnieniem przez Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu 
radnego Przemysława Sztukowskiego. 
Uchwała stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 

Do punktu 6 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu gminy Czempiń na 
2008 rok przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Zastępcę Skarbnika Gminy Czempiń 
Halinę Łączną:  
 
Radna ElŜbieta Grygier poprosiła o wyjaśnienie, których studzienek kanalizacyjnych na 
terenie Czempinia będzie dotyczył remont za kwotę 40 000 zł.  
 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe gmina złoŜyła do Urzędu 
Marszałkowskiego wniosek o udzielenie pomocy w ramach projektu Pomoc dla gmin                     
i powiatów, w ramach którego moŜna dokonać remontów studzienek na drogach 
wojewódzkich – 24 Stycznia 25, Kościelnej i Świerczewskiego i został on rozpatrzony 
negatywnie, niemniej jednak Burmistrz Gminy posiada zapewnienie o zamiarze 
dofinansowania z Urzędu Marszałkowskiego tych studzienek, które leŜą w drodze 
wojewódzkiej i koszt naprawy wyniesie 100 000 zł plus 20 000 zł z przeznaczeniem na 
czyszczenie. Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe jeŜeli uda się pozyskać 
dofinansowanie, to zostaną naprawione wszystkie studzienki, natomiast w przeciwnym 
przypadku wykonane zostanie naprawa tych, które najbardziej utrudniają ruch. Burmistrz 
Dorota Krystyna Lew podkreśliła, Ŝe mowa jest tylko o studzienkach kanalizacji sanitarnej, 
które są własnością gminy.       
  

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XXII/119/08 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 30 maja 2008 roku 
zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu gminy Czempiń na 2008 rok 
przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Zastępcę Skarbnika Gminy Czempiń 
Halinę Łączną.   
Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 

Do punktu 7 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. / „Przebudowa ulic 
Gruszkowej i śeromskiego, w tym sieć deszczowa, utwardzenie jezdni i budowa chodników”/ 
przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Zastępcę Skarbnika Gminy Czempiń Halinę 
Łączną:  
 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe zadanie będzie realizowane przez firmę 
ECOBUD Jerzego Marciniaka i Dromost śabno; koszt realizacji zadania po przetargu wynosi 
703 801 zł brutto; rozpoczęcie prac planuje się na połowę czerwca, zaś ich zakończenie na           
18 sierpnia 2008 roku.  
 
Radny Aleksander Wieliński wskazał, Ŝe zadanie funkcjonuje pod nazwą „Utwardzenie ulicy 
śeromskiego i Gruszkowej”, tymczasem wszystkie prace wykonywane są na ulicy 
Gruszkowej. Radny Aleksander Wieliński wskazał, Ŝe wobec poczynionych oszczędności 
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naleŜałoby udzielić odpowiedzi na pytanie, czy będą równieŜ wykonywane prace na ulicy 
śeromskiego.  
 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe został złoŜony wniosek o pozyskanie 
środków zewnętrznych w celu realizacji tegoŜ zadania, natomiast nie ma jeszcze 
rozstrzygnięcia w tej kwestii, dlatego zadanie jest realizowane w tej chwili na ulicy 
Gruszkowej.   
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XXII/120/08 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 30 maja 2008 roku 
w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. /„Przebudowa ulic 
Gruszkowej i śeromskiego, w tym sieć deszczowa, utwardzenie jezdni i budowa 
chodników”/ przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Zastępcę Skarbnika 
Gminy Czempiń Halinę Łączną.  
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 
Do punktu 8 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. /„Opracowanie 
dokumentacji i budowa sali widowiskowo – sportowej przy Gimnazjum                                        
w Borowie”/ przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Zastępcę Skarbnika Gminy 
Czempiń Halinę Łączną:  
 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe zadanie będzie realizowała firma 
Kontrakt – Komfort z Wilkowic k/Święciechowy za kwotę 4 411 611,93 zł brutto, zadanie 
obejmuje budowę sali widowiskowo – sportowej bez wyposaŜenia; na wyposaŜenie sali 
zostanie ogłoszony przetarg w momencie, kiedy dobiegać końca będą prace związane                     
z budową.   
 
W odpowiedzi na pytanie radnego Macieja Głochowiaka, kiedy rozpocznie się inwestycja, 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe termin podpisania umowy jest czasem 
rozpoczęcia inwestycji; natomiast termin jej zakończenia jest planowany za okres 1,5 roku. 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XXII/121/08 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 30 maja 2008 roku 
w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego /„Opracowanie dokumentacji 
i budowa sali widowiskowo – sportowej przy Gimnazjum w Borowie”/ 
przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Zastępcę Skarbnika Gminy Czempiń 
Halinę Łączną.  
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
 

Do punktu 9 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają 
z upływem 2007 roku przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Inspektora Referatu 
Inwestycji i Infrastruktury Technicznej Urzędu Gminy w Czempiniu Macieja Luma uwag 
nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XXII/122/08 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 30 maja 2008 roku 
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zmieniającą uchwałę w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają                          
z upływem 2007 roku przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Inspektora 
Referatu Inwestycji i Infrastruktury Technicznej Urzędu Gminy w Czempiniu 
Macieja Luma.  
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 
Do punktu 10 porządku obrad: 
 
Projekt uchwały w sprawie wysokości najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego 
pracowników nie będących nauczycielami zatrudnionych w Gimnazjum im. prof. Stanisława 
Kielicha w Borowie oraz uzgodnienia wartości jednego punktu w złotych dla sporządzenia 
przez pracodawcę tabeli miesięcznych stawek wynagrodzenia zasadniczego pracowników 
przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz, 
wskazując, Ŝe głosowanie nad kolejnymi projektami uchwał zostanie przeprowadzone bez 
odczytywania ich projektów, poniewaŜ projekty te są analogiczne dla kaŜdej z placówek. 
Radny Krzysztof Sankiewicz wyjaśnił, Ŝe projekty uchwał omawiane były podczas 
posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Czempiniu, podczas którego zrodziła się wątpliwość, 
dlaczego wynagrodzenia te są zwiększane od 1 kwietnia 2008 roku, nie zaś od 1 stycznia 
2008 roku. Radny Krzysztof Sankiewicz wyjaśnił, Ŝe aktualnie wynagrodzenia pracowników 
mieszczą się w widełkach, które zostały określone w aktualnie obowiązującym 
rozporządzeniu i podwyŜka  nie musiałaby uchwalona; wskutek oceny sytuacji finansowej 
poszczególnych placówek, uznano jednak, Ŝe takowa zmiana moŜe mieć miejsce. Radny 
Krzysztof Sankiewicz wskazał, Ŝe inaczej sytuacja wygląda w przypadku wynagrodzenia 
burmistrza, które musi zostać wyrównane od stycznia 2008 roku, poniewaŜ zmiana 
rozporządzenia wprowadziła podwyŜkę wynagrodzenia zasadniczego do kwoty 4 200 zł, 
tymczasem wynagrodzenie zasadnicze burmistrza w gminie Czempiń wynosiło 3 800 zł, zaś 
przepisy rozporządzania zaczęły obowiązywać od 1 stycznia 2008 roku.         
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XXII/123/08 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 30 maja 2008 roku 
w sprawie wysokości najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego pracowników nie 
będących nauczycielami zatrudnionych w Gimnazjum im. prof. Stanisława 
Kielicha w Borowie oraz uzgodnienia wartości jednego punktu w złotych dla 
sporządzenia przez pracodawcę tabeli miesięcznych stawek wynagrodzenia 
zasadniczego pracowników przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radnego Krzysztofa Sankiewicza. 
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 11 porządku obrad: 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XXII/124/08 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 30 maja 2008 roku 
w sprawie wysokości najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego pracowników nie 
będących nauczycielami zatrudnionych w Szkole Podstawowej im. Józefa 
Wojciechowskiego w Borowie oraz uzgodnienia wartości jednego punktu                     
w złotych dla sporządzenia przez pracodawcę tabeli miesięcznych stawek 
wynagrodzenia zasadniczego pracowników. 
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  
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Do punktu 12 porządku obrad:  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XXII/125/08 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 30 maja 2008 roku 
w sprawie wysokości najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego pracowników nie 
będących nauczycielami zatrudnionych w Szkole Podstawowej im. Bohaterów 
Westerplatte w Czempiniu oraz uzgodnienia wartości jednego punktu                     
w złotych dla sporządzenia przez pracodawcę tabeli miesięcznych stawek 
wynagrodzenia zasadniczego pracowników. 
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

 
Do punktu 13 porządku obrad: 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XXII/126/08 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 30 maja 2008 roku 
w sprawie w sprawie wysokości najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego 
pracowników nie będących nauczycielami zatrudnionych w Szkole Podstawowej 
w Starym Gołębinie oraz uzgodnienia wartości jednego punktu w złotych dla 
sporządzenia przez pracodawcę tabeli miesięcznych stawek wynagrodzenia 
zasadniczego pracowników. 
Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  
 

Do punktu 14 porządku obrad: 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XXII/127/08 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 30 maja 2008 roku 
w sprawie w sprawie wysokości najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego 
pracowników nie będących nauczycielami zatrudnionych w Szkole Podstawowej 
w Głuchowie oraz uzgodnienia wartości jednego punktu w złotych dla 
sporządzenia przez pracodawcę tabeli miesięcznych stawek wynagrodzenia 
zasadniczego pracowników. 
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  
 

Do punktu 15 porządku obrad: 
 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XXII/128/08 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 30 maja 2008 roku 
w sprawie w sprawie wysokości najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego 
pracowników nie będących nauczycielami zatrudnionych w Przedszkolu 
Samorządowym w Czempiniu oraz uzgodnienia wartości jednego punktu                    
w złotych dla sporządzenia przez pracodawcę tabeli miesięcznych stawek 
wynagrodzenia zasadniczego pracowników. 
Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu ogłosił 15 – minutową przerwę w obradach.  
 
Po wznowieniu obrad przez Przewodniczącego Rady  Miejskiej w Czempiniu radnego 
Krzysztofa Sankiewicza przystąpiono do: 
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Do punktu 16 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie ustalenia wysokości najniŜszego 
wynagrodzenia zasadniczego pracowników zatrudnionych w Zakładzie Gospodarki 
Komunalnej w Czempiniu oraz porozumienia odnośnie ustalenia wartości jednego punktu             
w złotych dla sporządzenia przez pracodawcę tabeli miesięcznych stawek wynagrodzenia 
zasadniczego pracowników – radny Krzysztof Sankiewicz wyjaśnił, Ŝe analogiczna uchwała 
dotyczy Ośrodka Pomocy Społecznej w Czempiniu i będzie rozpatrywana bez odczytania             
w następnym punkcie porządku obrad.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XXII/129/08 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 30 maja 2008 roku 
o zmianie uchwały w sprawie ustalenia wysokości najniŜszego wynagrodzenia 
zasadniczego pracowników zatrudnionych w Zakładzie Gospodarki Komunalnej 
w Czempiniu oraz porozumienia odnośnie ustalenia wartości jednego punktu                  
w złotych dla sporządzenia przez pracodawcę tabeli miesięcznych stawek 
wynagrodzenia zasadniczego pracowników przestawioną przez Przewodniczącego 
Rady Miejskiej w Czempiniu radnego Krzysztofa Sankiewicza.   
Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  

 
Do punktu 17 porządku obrad: 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XXII/130/08 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 30 maja 2008 roku 
o zmianie uchwały  w sprawie  ustalenia wysokości najniŜszego  wynagrodzenia 
zasadniczego pracowników zatrudnionych w Ośrodku Pomocy Społecznej                  
w Czempiniu oraz porozumienia odnośnie ustalenia wartości jednego punktu              
w złotych dla sporządzenia przez pracodawcę tabeli miesięcznych stawek 
wynagrodzenia zasadniczego pracowników.  
Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  

 
Do punktu 18 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie wyraŜenia opinii dotyczącej budowy drogi dojazdowej do 
gruntów rolnych przy dofinansowaniu ze środków Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych 
przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Inspektora Referatu Inwestycji                                
i Infrastruktury Technicznej Urzędu Gminy w Czempiniu Macieja Luma: 
 
Radny Wojciech Adamski poprosił o wyjaśnienie zaistniałej sytuacji, bowiem podjęta ma 
zostać uchwała dotycząca innego zadania aniŜeli tego, o którym mowa w uchwale o środkach 
niewygasających, a o środki z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych moŜna ubiegać się 
składając wniosek w roku poprzedzającym wykonanie danego zadania. Radny Wojciech 
Adamski wskazał, Ŝe ma wątpliwość co do tego, Ŝe liczymy na środki z tegoŜ funduszu,                  
a Urząd Marszałkowski biorąc pod uwagę ten paragraf moŜe odmówić nam ich przyznania.  
 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew wyjaśniła, Ŝe odpowiednie uchwały zostały podjęte w roku 
poprzednim i wniosek został rozpatrzony pozytywnie, natomiast zmiana, o której mowa 
dzisiaj jest spowodowana konsultacjami przeprowadzonymi z pracownikiem Urzędu 
Marszałkowskiego, który sugeruje, aby w uchwale nie wymieniać tak szczegółowo 
wszystkich działek, na których będzie prowadzona inwestycja, poniewaŜ w przyszłości moŜe 
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to spowodować problemy podczas rozliczania dofinansowania, w sytuacji, kiedy będzie 
niezgodność wykonania inwestycji z wcześniejszym planem działania, dlatego korzystniej 
jest, jeśli w uchwale znajdzie się zapis – „obręb Donatowo”.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XXII/131/08 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 30 maja 2008 roku 
w sprawie wyraŜenia opinii dotyczącej budowy drogi dojazdowej do gruntów 
rolnych przy dofinansowaniu ze środków Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych 
przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Inspektora Referatu Inwestycji                     
i Infrastruktury Technicznej Urzędu Gminy w Czempiniu Macieja Luma.   
Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  
 

Do punktu 19 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie ustanowienia słuŜebności gruntowej na nieruchomości                      
w Borowie przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Inspektora Referatu Inwestycji                                
i Infrastruktury Technicznej Urzędu Gminy w Czempiniu Macieja Luma: 
 
Radny Wojciech Adamski zauwaŜył, Ŝe słuŜebność, o której mowa w uchwale mogłaby być 
odpłatna, poniewaŜ jesteśmy gminą, która ma małe dochody i nawet 1 000 zł na rok byłaby 
dodatkowym wpływem do budŜetu. Radny Wojciech Adamski wskazał, Ŝe aktualnie nie ma 
nawet moŜliwości powieszenia plakatu na płocie naleŜącym do osoby prywatnej bez jej zgody 
i przekazania określonej odpłatności. Radny Wojciech Adamski wyraził pogląd, Ŝe jest za 
ustaleniem odpłatności za słuŜebność gruntową.  
 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew wyjaśniła, Ŝe zanim gmina Czempiń stała się właścicielem 
tego gruntu, na którym jest gimnazjum w Borowie, została pobudowana sieć elektro- 
energetyczna na nasze potrzeby usytuowana przy drodze do Borowa; gmina przebudowała 
własność energetyki ponownie, kiedy występowała o pozwolenie na budowę na salę 
sportową. Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe ta słuŜebność jest faktycznie 
świadczona energetyce, jednakŜe nie jest to sformalizowane. Burmistrz Dorota Krystyna Lew 
wskazała, Ŝe jest wieloletnia praktyka w ustanawianiu takowej słuŜebności, tymczasem moŜe 
ona być rzadko wykorzystywana.  
 
Radny Piotr Wojciechowski zgodził się ze zdaniem radnego Wojciecha Adamskiego, 
wskazując, Ŝe w województwie wielkopolskim doszło do sytuacji, w której powstały firmy 
dochodzące roszczeń z tytułu postawienia słupów energetycznych na czyjejś posesji.  
 
Radny Włodzimierz Kuciak poprosił o wyjaśnianie Radcę Prawnego, czy jest moŜliwe 
ustanowienie odpłatnej słuŜebności.  
 
Radca prawny Urzędu Gminy w Czempiniu Roman Hojan wyjaśnił, Ŝe słuŜebność moŜe być 
odpłatna, natomiast jeśli nie zostanie ustalona słuŜebność dla firmy ENEA, to wówczas moŜe 
ona wystąpić o ustalenie takiej słuŜebności sądownie, poniewaŜ dostęp ten jest bezwzględnie 
konieczny. Roman Hojan wskazał, Ŝe jest moŜliwe ustalenie odpłatności za tą słuŜebność, 
jednakŜe naleŜy zastanowić się, czy byłoby to korzystne rozwiązanie z punktu widzenia 
uŜytkowników energii, poniewaŜ w przypadku utrudnionego dostępu do urządzeń, ich 
obsługa moŜe wyglądać inaczej aniŜeli chcieliby uŜytkownicy. 
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Radny Wojciech Adamski wskazał, Ŝe niezaleŜnie od tego, czy słuŜebność ta będzie odpłatna, 
czy teŜ nie i tak mieszkańcy gminy nie zapłacą mniej za kilowat energii.  
 
Radny Maciej Głochowiak zaproponował, aby podjąć uchwałę w takim kształcie jak został 
przedstawiony jej projekt, natomiast w przyszłości w podobnej sytuacji rozwaŜyć moŜliwość 
ustanawiania odpłatności za takową słuŜebność.  
 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew przypomniała, Ŝe przed rokiem 2002 sytuacja wyglądała 
inaczej i była bardziej korzystna dla gmin, poniewaŜ zakłady energetyczne więcej zadań 
musiały wykonywać na swój koszt. Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe aktualnie 
sytuacja ta wygląda inaczej, gdyŜ w przypadku, kiedy sieć energetyczna przebiega w miejscu, 
gdzie koliduje to z planami inwestycyjnymi gminy, wszelkie zmiany muszą być dokonywane 
na jej koszt. Burmistrz Dorota Krystyna Lew podkreśliła, Ŝe do tej pory współpraca z ENEA 
S.A. układała się poprawnie i nie ma sensu tego zmieniać.  
 
Radny Władysław Matysiak zaproponował, aby zmniejszyć zakres prac, które mogą być 
dokonywane w ramach słuŜebności tegoŜ gruntu ustanowionej na rzecz ENEA S.A. 
 
Inspektor Referatu Inwestycji i Infrastruktury Technicznej Urzędu Gminy w Czempiniu 
Maciej Lum wskazał, Ŝe ENEA S.A. poniesie koszty dokonania wpisu do księgi wieczystej 
tejŜe słuŜebności.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz wskazał, Ŝe                
w uzasadnieniu do uchwały jest mowa o swobodnym dostępie i dojeździe do tego terenu.                 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 5 głosami „za”, przy                    
6 głosach „przeciw” i 4 głosach „wstrzymujących się” nie podjęła uchwały                   
w sprawie ustanowienia słuŜebności gruntowej na nieruchomości w Borowie, 
projekt której przedstawił wraz z uzasadnieniem Inspektor Referatu Inwestycji                                
i Infrastruktury Technicznej Urzędu Gminy w Czempiniu Maciej Lum. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.  

 
Do punktu 20 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej 
przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Kierownika Referatu Gospodarki Gruntami 
Urzędu Gminy w Czempiniu Romana Skrzypczaka uwag nie wniesiono. 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XXII/132/08 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 30 maja 2008 roku 
w sprawie wyraŜenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej 
przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Kierownika Referatu Gospodarki 
Gruntami Urzędu Gminy w Czempiniu Romana Skrzypczaka. 
Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.  

 
Do punktu 21 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie aneksu nr 3 do porozumienia międzygminnego z dnia                      
7 grudnia 2004 w sprawie powierzenia gminie Śrem zadania związanego z prowadzeniem 
schroniska dla bezdomnych zwierząt i ochroną przed bezdomnymi zwierzętami, polegającego 
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na rozbudowie i eksploatacji międzygminnego schroniska dla bezdomnych zwierząt w Gaju 
przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Kierownika Referatu Gospodarki Gruntami 
Urzędu Gminy w Czempiniu Romana Skrzypczaka uwag nie wniesiono. 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XXII/133/08 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 30 maja 2008 roku 
w sprawie aneksu nr 3 do porozumienia międzygminnego z dnia 7 grudnia 2004 
w sprawie powierzenia gminie Śrem zadania związanego z prowadzeniem 
schroniska dla bezdomnych zwierząt i ochroną przed bezdomnymi zwierzętami, 
polegającego na rozbudowie i eksploatacji międzygminnego schroniska dla 
bezdomnych zwierząt w Gaju przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez 
Kierownika Referatu Gospodarki Gruntami Urzędu Gminy w Czempiniu Romana 
Skrzypczaka 
Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.  

 
Do punktu 22 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego 
w sprawie likwidacji Oddziału dla Przewlekle Chorych w Poniecu przedstawionego wraz                   
z uzasadnieniem przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu radnego Krzysztofa 
Sankiewicza:  
 
Radny Piotr Wojciechowski wskazał, Ŝe jest nieścisłość pomiędzy treścią uchwały a jej 
uzasadnieniem, poniewaŜ mówi się o likwidacji oddziału, a faktycznie będzie to jego 
przekształcenie. Ponadto, radny Piotr Wojciechowski zgłosił wątpliwość co do konieczności 
podejmowania takowej uchwały przez Radę Miejską w Czempiniu, skoro sprawa dotyczy 
oddziału mieszczącego się w Poniecu.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz wskazał, Ŝe 
oddział leczniczy, o którym mowa nadal będzie istniał, jednakŜe prowadzić go będzie inny 
podmiot; konieczność wyraŜenia opinii przez Radę Miejską w Czempiniu wynika z faktu, iŜ 
mieszkańcy naszej gminy korzystają z usług tego zakładu.   
  
Radny Wojciech Adamski wyjaśnił, Ŝe nastąpi likwidacja społecznego ośrodka, natomiast 
zakład będzie działał w takim samym kształcie zarządzany przez inny podmiot.     
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 14 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” podj ęła uchwałę Nr 
XXII/134/08 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 30 maja 2008 roku w sprawie 
zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie 
likwidacji Oddziału dla Przewlekle Chorych w Poniecu przedstawioną wraz                  
z uzasadnieniem przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu radnego 
Krzysztofa Sankiewicza. 
Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 23 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe 
corocznie Rada Miejska w Czempiniu wyróŜnia osoby zasłuŜone dla miasta i gminy Czempiń 
medalami „Za zasługi dla Ziemi Czempińskiej”, jak równieŜ „Honorowym Obywatelstwem 
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Gminy Czempiń”. Radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe w tym roku do Kapituły 
wpłynęły dwa wnioski o nadanie Honorowego Obywatelstwa Gminy Czempiń oraz siedem 
wniosków o nadanie medalu „Za zasługi dla Ziemi Czempińskiej”, z czego dwa z nich 
uzyskały akceptację Kapituły i te właśnie zostaną przedstawione Radzie Miejskiej                          
w Czempiniu. 
 
Do projektu uchwały w sprawie przyznania Honorowego Obywatelstwa Gminy Czempiń Pani 
Klarze Molnarne Sipos oraz wniosku złoŜonego o jego nadanie przedstawionego przez 
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu radnego Przemysława Sztukowskiego:  
Wniosek stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz uzupełnił 
informację wskazując, Ŝe Pani Kalra Sipos była główną inicjatorką nawiązania kontaktów 
pomiędzy gminą Czempiń a gminą miasta Badacsonytomaj, uczestniczy w spotkaniach 
przedstawicieli obu gmin, będzie równieŜ gościć w gminie Czempiń wraz z delegacją 
węgierską. Radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe podczas ostatniego pobytu na 
terenie gminy Krzywiń i Czempiń spotkała się z przedszkolakami, przekazując im wiedzę na 
temat ochrony przez poŜarami. Radny Krzysztof Sankiewicz wskazał, Ŝe w przyszłości 
nastąpi rozwój tej współpracy z wykorzystaniem wiedzy Pani Klary Sipos takŜe w szkołach 
gminy Czempiń, jak równieŜ na polu podejmowania konkretnych działań związanych                     
z nawiązaną współpracą z gminą węgierską.        
 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew podkreśliła, Ŝe w obozach organizowanych na Węgrzech 
przez gminę Krzywiń, jak równieŜ w międzynarodowych spotkaniach straŜaków uczestniczą 
takŜe dzieci i przedstawiciele z terenu gminy Czempiń. Burmistrz Dorota Krystyna Lew 
poinformowała, Ŝe podczas ostatniego pobytu w gminie Czempiń Pani Klara Sipos 
zaprezentowała swój autorski program z zakresu pedagogiki przeciwpoŜarowej                           
w Przedszkolu przy ulicy Nowej w Czempiniu, jak równieŜ w Szkole Podstawowej                     
w Czempiniu, który cieszył się duŜym zainteresowaniem dzieci i młodzieŜy z naszych 
placówek.  
  

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 11 głosami „za”, przy                  
2 głosach „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się” podj ęła uchwałę Nr 
XXII/135/08 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 30 maja 2008 roku w sprawie 
przyznania Honorowego Obywatelstwa Gminy Czempiń Pani Klarze Molnarne 
Sipos przedstawioną przez Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu 
radnego Przemysława Sztukowskiego. 
Uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 24 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie przyznania Honorowego Obywatelstwa Gminy Czempiń 
Panu Krisztinowi N. László oraz wniosku złoŜonego o jego nadanie przedstawionego przez 
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu radnego Przemysława Sztukowskiego 
uwag nie wniesiono.   
Wniosek stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 11 głosami „za”, przy                  
2 głosach „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się” podj ęła uchwałę Nr 
XXII/136/08 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 30 maja 2008 roku w sprawie 
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przyznania Honorowego Obywatelstwa Gminy Czempiń Panu Krisztinowi N. 
László przedstawioną przez Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu 
radnego Przemysława Sztukowskiego. 
Uchwała stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 25 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie przyznania Medalu „Za zasługi dla Ziemi Czempińskiej” 
Pani Genowefie Krawiec oraz wniosku złoŜonego o jego nadanie przedstawionego przez 
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu radnego Przemysława Sztukowskiego 
uwag nie wniesiono.   
Wniosek stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 13 głosami „za”, przy                  
1 głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” podj ęła uchwałę Nr 
XXII/137/08 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 30 maja 2008 roku w sprawie 
przyznania Medalu „Za zasługi dla Ziemi Czempińskiej” Pani Genowefie 
Krawiec przedstawioną przez Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu 
radnego Przemysława Sztukowskiego. 
Uchwała stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 26 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie przyznania Medalu „Za zasługi dla Ziemi Czempińskiej” 
Panu Mieczysławowi Wagnerowi oraz wniosku złoŜonego o jego nadanie przedstawionego 
przez Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu radnego Przemysława 
Sztukowskiego uwag nie wniesiono.   
Wniosek stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 14 głosami „za”, przy                  
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” podj ęła uchwałę Nr 
XXII/138/08 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 30 maja 2008 roku w sprawie 
przyznania Medalu „Za zasługi dla Ziemi Czempińskiej” Panu Mieczysławowi 
Wagnerowi przedstawioną przez Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej                     
w Czempiniu radnego Przemysława Sztukowskiego. 
Uchwała stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 27 porządku obrad: 
 
Do przedstawionej na piśmie przez Burmistrza Gminy Czempiń informacji                               
z działalności w okresie międzysesyjnym oraz wykazu zarządzeń, które stanowią załącznik nr 
28 do niniejszego protokołu: 
 
Radny Jerzy KrzyŜostaniak – o szersze omówienie punktu 21 sprawozdania.   
 
Radny Piotr Wojciechowski poprosił o wyjaśnienie punktu 23 sprawozdania.  
 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała: 

� do punktu 21 sprawozdania – „Na zaproszenie władz Śremu udział w spotkaniu pn. 
„Noc w muzeum”. Głównym punktem było wystawienie przez mieszkańców gminy 
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Czempiń eksponatu wpisanego do księgi rekordów Guinessa.” – eksponat został 
przygotowany przez mieszkańca Piotrowa Pierwszego; 

� do punktu 23 sprawozdania – „Narada u starosty powiatu w sprawie drogi S – 5 
(konsultacje w sprawie przebiegu przez gminę) – w planach, które były konsultowane 
wcześniej z gminą Czempiń sytuacja wyglądała inaczej, tymczasem                                   
w przedstawionych ostatnio planach węzeł w Piotrowie miał przebiegać pomiędzy 
blokiem mieszkalnym a garaŜami, zatem gmina Czempiń nie moŜe na takie 
rozwiązanie wyrazić zgody. Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe projektanci 
drogi nie wzięli pod uwagę tych zabudowań. Burmistrz Dorota Krystyna Lew 
poinformowała, Ŝe w naradzie wziął równieŜ udział Dyrektor Biura Związku CZO 
SELEKT, poniewaŜ przebieg trasy S 5 będzie bardzo waŜny z punktu widzenia 
interesów Związku.   

 
Do punktu 28 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe  
w okresie międzysesyjnym: 

1. w kaŜdą środę tygodnia pełnił dyŜur w Urzędzie Gminy w Czempiniu;  
2. uczestniczył w: 

� Konkursie Recytatorskim dla przedszkolaków w Bibliotece Gminnej; 
� Powiatowym Festynie PSL – u; 
� Podpisaniu umowy o współpracy pomiędzy CZO SELEKT a firmą TEW; 
� Powiatowym Święcie StraŜaków w Cichowie; 
� Sesji Rady powiatu Kościańskiego;  
� obchodach „Dnia Samorządowca” na zaproszenie Marszałka Województwa;  
� posiedzeniu komisji konkursowej na dyrektora gimnazjum w Borowie.       

3. wpłynęły pisma: 
� Burmistrz Gminy Czempiń z dnia 19 maja 2008 roku przekazujące skargę Pana 

Tomasza Rusiniaka na Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej w Czempiniu 
– pismo stanowi załącznik nr 29. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz 
poinformował, Ŝe sprawa zostanie przekazana do rozpatrzenia przez Komisję 
Rewizyjną Rady Miejskiej w Czempiniu, która podczas najbliŜszej sesji przedstawi 
wnioski, jakie w tym zakresie ustaliła.    
� Pismo Zarządu Uczniowskiego Klubu Sportowego „AS” z dnia 5 maja 2008 roku 

w sprawie wydzierŜawienia gruntu o powierzchni 1,6748 ha połoŜonego                        
w Czempiniu oznaczonego jako działka nr 1227/5 stanowiącego własność gminy 
Czempiń na okres 10 lat z opłatą 1 zł za rok dzierŜawy.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz 
wyjaśnił, Ŝe teren ten leŜy przy stadionie w Czempiniu i z uwagi na fakt, Ŝe duŜe 
jest obciąŜenie stadionu, Klub Sportowy „AS” chciałby ten teren zagospodarować 
na swoje potrzeby. Radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe radni Rady 
Miejskiej w Czempiniu wyrazili pozytywną opinię na temat tego wniosku po 
zapoznaniu się z nim podczas wspólnego posiedzenia Komisji.   

� Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz 
przypomniał, Ŝe podczas jednej z poprzednich sesji Rady Miejskiej w Czempiniu 
sołtys wsi Gorzyce zawnioskował o wystąpienie o przygotowanie opinii prawnej 
w sprawie uchwały dotyczącej diet dla sołtysów – radny Krzysztof Sankiewicz 
poinformował, Ŝe wystąpił z pismem do Burmistrz Gminy Czempiń w sprawie 
poinformowania, czy istnieje moŜliwość przygotowania takowej opinii i jaki 
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będzie jej koszt. Radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe uzyskał 
informację od Burmistrz Gminy Czempiń, Ŝe Zarząd WOKiSS – u nie wyraził 
zgody na przygotowanie ekspertyzy na temat diet sołtysów, zaś napisanie 
indywidualnej opinii w tej sprawie moŜliwe jest w ramach umowy o dzieło 
zawartej z autorem, koszt takowej opinii wyniesie około 1200 zł. Radny Krzysztof 
Sankiewicz wskazał, Ŝe WOKiSS wydaje nieodpłatnie opinie prawne jeśli dotyczą 
one większości gmin wchodzących w skład stowarzyszenia, natomiast                        
w przypadku, kiedy o taką opinię występuje jedna gmina, moŜna ja uzyskać 
odpłatnie. Radny Krzysztof Sankiewicz wskazał, Ŝe nie widzi potrzeby wydawania 
środków finansowych na opinię na temat uchwały, która zyskała akceptację Rady 
Miejskiej w Czempiniu i nie budziła zastrzeŜeń nadzoru prawnego Wojewody 
Wielkopolskiego, dlatego nie będzie o nią występował.  

 
Radny Piotr Wojciechowski zauwaŜył, Ŝe skarga, o której mowa powyŜej została skierowana 
na ręce Burmistrza Gminy Czempiń, zatem nie powinna być rozpatrywana przez Komisję 
Rewizyjną Rady Miejskiej w Czempiniu.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz wyjaśnił, Ŝe 
Burmistrz Gminy Czempiń przytoczyła w swoim piśmie podstawę prawną, która mówi, Ŝe 
skargi na burmistrza, dyrektorów i kierowników jednostek organizacyjnych gminy winna 
rozpatrywać rada gminy, zatem nie ma wątpliwości, Ŝe skargę ta powinna rozpatrzyć Rada 
Miejska w Czempiniu. Radny Krzysztof Sankiewicz przyznał, Ŝe miał wątpliwości po 
otrzymaniu tej skargi, poniewaŜ do rady gminy powinny wpływać te skargi, które dotyczą 
działalności organu, nie zaś zachowania podwładnych burmistrza gminy Czempiń, poniewaŜ 
wówczas mogłaby ona zostać ponownie przekazana do Burmistrza Gminy. Radny Krzysztof 
Sankiewicz wskazał, Ŝe skarga ta jest zarówno na działalność organu, jak równieŜ na 
zachowanie dyrektora.  
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Piotr Wojciechowski zaproponował, aby Dyrektor 
ZGK w Czempiniu dokonał wymiany wodomierza, o którym mowa w skardze, zaś podczas 
posiedzenia Komisji Rewizyjnej dojdzie do konfrontacji Dyrektora ZGK i skarŜącego                 
w obecności Burmistrz Gminy Czempiń.  
 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew w odniesieniu do pisma UKS „AS” w sprawie 
wydzierŜawienia boiska wyjaśniła, Ŝe moŜe wydzierŜawiać samodzielnie grunty do okresu 
trzech lat, natomiast UKS „AS” chce boisko wydzierŜawić na okres lat dziesięciu, zatem 
konieczna będzie tutaj opinia Rady Miejskiej w tym względzie i wówczas zostanie 
przygotowany odpowiedni projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe 
radni Rady Miejskiej w Czempiniu podczas wspólnego posiedzenia Komisji wypowiedzieli 
się za wydzierŜawieniem tegoŜ gruntu UKS „AS”, poniewaŜ dzięki temu zwiększy się baza 
sportowa na terenie gminy Czempiń i odciąŜy to stadion w Czempiniu.  
 
Do punktu 29 porządku obrad:  
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew udzieliła odpowiedzi na interpelacje: 

1. Radnego Aleksandra Wielińskiego: 
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- w sprawie dokonania naprawy zapadniętej studzienki kanalizacyjnej na ulicy Prusa 
w Czempiniu – interpelacja zostanie przekazana do Zakładu Gospodarki 
Komunalnej w Czempiniu;  

- dokonanie naprawy lampy przy ulicy Śremskiej w Czempiniu  - sprawa została 
zgłoszona wcześniej przez Komendanta Gminnego StraŜy PoŜarnej w Czempiniu             
i jest w toku załatwiania;   

- spowodowanie wykoszenia traw i samosiejek przy drodze wojewódzkiej Czempiń – 
Śrem – interpelacja zostanie przesłana do właściciela drogi;  

2. Radnego Jerzego KrzyŜostaniaka – interpelacje zostaną przekazane do Zarządu Dróg 
powiatowych; Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe w okresie 1,5 
tygodnia mają zostać wykoszone wszystkie pobocza na terenie powiatu 
kościańskiego;   

3. Radnego Piotra Wojciechowskiego – interpelacja zostanie tak załatwiona, Ŝeby radny 
Piotr Wojciechowski był zadowolony;  

4. Radny Krzysztof Giemza w sprawach:  
- rozwiązania problemu parkowania na terenie miasta Czempinia; szczególnie w dni 

targowe – w soboty – w ramach koncepcji, którą posiada Urząd Gminy                           
w Czempiniu jest projekt budowy targowiska, jednakŜe, aby targowisko to 
pobudować naleŜy od Gminnej Spółdzielni Samopomoc Chłopska odkupić około 
800 m ² gruntu; w najbliŜszym czasie dojdzie do spotkania z Prezesem GS w celu 
wyjaśnienia tej kwestii; 

- udzielenia odpowiedzi na pytanie, jak daleko jest tworzenie bazy danych umów 
dotyczących wywozu nieczystości stałych i płynnych; od kiedy system ten zacznie 
działać – odpowiedzi udzielił Inspektor Maciej Lum wskazując, Ŝe tworzeniem 
bazy umów zajmuje się pracownik Referatu Inwestycji i Infrastruktury Technicznej, 
do tej pory udało się wprowadzić do systemu około połowę mieszkańców gminy; do 
systemu wprowadzane są informacje uzyskane od firm zajmujących się odbiorem 
śmieci, czy mieszkańcy posiadają stosowne umowy na odbiór śmieci, natomiast po 
utworzeniu całej bazy nastąpi kontrola realizacji tychŜe umów; Inspektor Maciej 
Lum poinformował, Ŝe zakończenie tworzenia bazy powinno nastąpić w okresie do 
jednego miesiąca; 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe kontrole takowe były juŜ 
przeprowadzane w miesiącach lutym i marcu 2008 roku przy okazji kontroli                     
w zakresie posiadania numerów, szczepień psów oraz powierzchni nieruchomości 
zgłoszonych do opodatkowania, między innymi w Piotrowie, Zadorach, ulicy 
Kwiatowej w Głuchowie i Ogrodowej w Jarogniewicach. Burmistrz Dorota 
Krystyna Lew wskazała, Ŝe przeprowadzenie kontroli na duŜą skalę będzie 
problemem, poniewaŜ muszą je przeprowadzić komisje składające się                               
z pracowników Urzędu Gminy w Czempiniu.      

5. Radnego Macieja Głochowiaka w sprawach:  
���� wyczyszczenia chodnika Piotrkowice – Czempiń – chodnik zarasta, co 

powoduje zwęŜenie przejścia i oznaczenia przejścia dla pieszych w Jasieniu 
przy przystanku po wybudowaniu chodnika do wiaty przystankowej, co 
pozwoli na wprowadzenie takiego oznaczenia – interpelacje zostaną 
przekazane do Zarządu Dróg Wojewódzkich;   

���� zabezpieczenia budynku po byłej spółdzielni w Jasieniu, który jest w trakcie 
rozbiórki; udzielenia odpowiedzi na pytanie, jakie będzie przeznaczenie tych 
budynków – interpelacja zostanie przekazana do właściciela budynków;  
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6. Radnego Stanisława Owsiannego-  Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe po 
uszczegółowieniu interpelacji, zostanie stwierdzone, czy studzienki te są własnością 
gminy Czempiń;   

7. Radnego Władysława Matysiaka w sprawach: 
� sposobu traktowania petentów przez Starostwo powiatowe w Kościanie – 

Wydział Komunikacji i Dróg – ul. Gostyńska – Burmistrz Dorota Krystyna 
Lew wskazała, Ŝe sprawa ta była poruszana w rozmowach ze Starostą 
Powiatowym i czynione są starania, by uciąŜliwości, o których mowa 
zniknęły, w ciągu dwóch miesięcy sytuacja powinna się poprawić, a wynika 
ona z absencji dwóch pracowników;   

� spowodowania wcześniejszego zapalania się oświetlenia ulicznego w okręgu 
nr 12 – interpelacja zostanie przekazana do energetyki;  

� spowodowanie przycięcia trawy na poboczach drogi nr 311 -  interpelacja 
zostanie przekazana do Zarządu Dróg Wojewódzkich;      

8. Radnego Jacka Jaśkowiaka w sprawach: 
� dokonania remontu cząstkowego drogi powiatowej na odcinku Piotrowo – 

Pierwsze – Maruszkowo – Modrze -  remont ten ma się rozpocząć w przeciągu 
najbliŜszych dwóch tygodni;  

� wykoszenia trawy – wycięcia krzewów i podcięcia konarów drzew w lasku – 
parku w Piotrowie Pierwszym w miarę moŜliwości dostępnych środków – 
interpelacja zostanie zrealizowana w miarę moŜliwości finansowych gminy;  

9. Radnego Włodzimierza Kuciaka  - interpelacja zostanie przekazana ponownie do 
PKP;  

10. Radnego Wojciecha Adamskiego – Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe nie 
jest moŜliwe, aby informować radnych o ostatecznym załatwieniu danej interpelacji, 
poniewaŜ Burmistrz Gminy nie jest adresatem wszystkich interpelacji i musi 
przekazać je do odpowiedniego adresata, zatem przesyła poszczególne interpelacje                 
i informuje o tym radnych. 

 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe Urząd Gminy w Czempiniu pracuje nad 
sfinalizowaniem ustawienia przystanku autobusowego w Jarogniewicach.     
      
Radny Krzysztof Giemza w związku z budową targowiska, poprosił o wyjaśnienie, czy grunt 
ma zostać wykupiony na targowisko obecnie istniejące, czy tez to, które ma zostać 
pobudowane.   
 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew wyjaśniała, Ŝe ma to być grunt przy terenach znajdujących 
się przy mającym powstać targowisku.  
 
Radny Krzysztof Giemza w związku z tworzeniem bazy umów odbioru odpadów stałych                   
i płynnych od mieszkańców, wyraził pogląd, Ŝe nie ma konieczności prowadzenia przez 
pracowników kontroli, poniewaŜ jeśli w bazie będą wszystkie dane o posiadających takowe 
umowy, to będzie wiadomo, którzy z mieszkańców ich nie posiadają; w pozostałych zaś 
przypadkach kontrola moŜe zostać przeprowadzona wyrywkowo dla sprawdzenia, czy 
mieszkaniec posiada jedynie umowy, czy faktycznie je realizuje.   
 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe takowe kontrole były juŜ wyrywkowo 
przeprowadzane.  

    
Do punktu 30 porządku obrad:  
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W wolnych głosach i wnioskach:  
 
Pan Bernard Przybylski w odpowiedzi na interpelację Pana Macieja Głochowiaka w sprawie 
zabezpieczenia budynków po byłej spółdzielni w Jasieniu, wskazał, Ŝe obiekt ten jest 
zamknięty i oznaczony odpowiednią tablicą, na której widnieje nazwa właściciela tegoŜ 
obiektu; ponadto – obiekt jest wyposaŜony w tablicę: „Osobom nieupowaŜnionym wstęp 
wzbroniony”; na terenie znajduje się równieŜ budynek z przeznaczeniem do rozbiórki, o czym 
informuje stosowna tablica. Pan Bernard Przybylski wskazał, Ŝe jeśli na ten teren wchodzi 
młodzieŜ, to nie jest to wina właścicieli tegoŜ obiektu, poniewaŜ teren jest oznaczony i nie ma 
na niego wstępu. Pan Bernard Przybylski wskazał, Ŝe akty dewastacji tych obiektów przez 
młodzieŜ są zgłaszane na Posterunku Policji w Czempiniu.   
 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad XXII sesji Rady Miejskiej w Czempiniu 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz zamknął 
posiedzenie. 
 
 
Protokołował:                                              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Inspektor                                                                             w Czempiniu  
mgr M. Głucha                                                          /-/ Krzysztof Sankiewicz  
 
 
 
 
    
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
       
 
  
 
 


